

Referat af bestyrelsesmøde d. 06. marts 2017 kl. 17:00

Nr. 03 - 2017

Deltagere:	Funktion:	Fraværende:	Referent:
Gert Lautsen	Kasserer		MB
Torben Wolf	Næstformand		
Morten Basse	Sekretær		Fordeling:
Lars Houmøller			Deltagere
Carsten Fruergaard	Formand		
Erik Frost-Larsen	Medlem		
Allan Stabelfeld	Suppleant		

<p>03-1. Sidste referat</p> <ul style="list-style-type: none">• Godkendt.
<p>03-2. Indkomne meddelelser og forslag til gennemførelse</p> <ul style="list-style-type: none">• .
<p>03-3. Bordet rundt</p> <p>Gert GL</p> <ul style="list-style-type: none">• Ingen <p>Torben TW</p> <ul style="list-style-type: none">• Vi skal have styr på Gerts funktioner. Gert laver en beskrivelse af hhv. kontor- og kassererfunktioner. Herefter tager vi stilling til de fremtidige arbejdsopgaver.• SEPE brugermøde d.10.2. Ikke noget af relevans for os. <p>Allan AD</p> <ul style="list-style-type: none">• Vil gerne øge synligheden på Masterdelen i forhold til atletik. <p>Carsten CF</p> <ul style="list-style-type: none">• Standerhejsning d. 2.4. Carsten medbringer flag og brød• Kontingent ligger under "Event".• Repræsentantskabsmøde i Esbjerg Idrætsråd. Carsten deltager.• Silhuetterne ligger i klubhuset. Der er 500 og hvert medlem kan frit hente en så længe lager haves. <p>Morten MB</p> <ul style="list-style-type: none">• DM guld til Steffan Andersen cross.• Status på ECH. Stor velvillighed blandt medlemmerne blandt klubbens til at hjælpe. Vi mangler deltagere. <p>Erik Frost-Larsen EFL</p> <ul style="list-style-type: none">• Overtager Lars' plads i Motionsudvalget.• Løb med begynder d. 21.3. Trænerstaben er på plads

03-4. Uafsluttede sager

- Klubben afvikler DM 2019. Der har været møde i styregruppen, hvor der blev lavet en liste over emner til SEPE. Der skal købes nye startblokke – 8 stk. Vi skal ha SEPE på banen. Der kan søges fonde.

03-5. Næste møder

Mandag	3.4	Bestyrelsesmøde	Kl. 17.45

03-6. Eventuelt

- Intet at bemærke.